
Agent Lopeza: Jest szczęśliwy w Udine

News - ASRoma.pl

Jeszcze kilka tygodni temu, agent Nico Lopeza, mówił o możliwym odejściu

zimą z Udinese w związku z rzadkim korzystaniem przez klub z gracza.

Młody Urugwajczyk zaczął jednak otrzymywać więcej szans, przez co

zmieniła się też polemika Pablo Betancourta, który udzielił wywiadu dla 

ilsussidiario.net.

 

- Jego przyszłość? To nie moment na rozmowy, kontynuuje grę w Udine i stara się

zawsze spisać lepiej dla kibiców, publiczności i klubu. Roma jest świetnym

miejscem, wie to dobrze, jednak w Udine jest szczęśliwy. Jego rodzina czuje się tu

dobrze. Ocenimy dobrze sytuację przed następnym sezonem.

 

Lopez zdobył do tej pory trzy gole dla Udinese. Dwa trafienia zaliczył w Serie A, a

jedno, zwycięskie, w ćwierćfinale Coppa Italia z Milanem.
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